
 

Inspraakreactie Commissie Ontwikkeling, 19 januari 2017 

 

 

 

Geachte Commissieleden,  

 

U kent ons inhoudelijke verhaal. We zijn een particulier initiatief, we investeren als stichting zonder 

winstoogmerk om academisch onderwijs in Haarlem mogelijk te maken, in een mix met veel andere 

functies. Dat is niet gemakkelijk. We hebben al veel voor elkaar en werken met vele samenwerkings-

partners met als enige doel: iets moois betekenen voor Haarlem. Academisch onderwijs is onderweg, we 

voeren daar gesprekken over met hoger onderwijsinstellingen. We hebben er zoveel vertrouwen in, dat we 

garanties durven afgeven. Voor de reserveringsvergoeding, voor de ambtelijke ondersteuning die nodig is, 

enzovoorts. Dat gaat niet om tientjes maar om tonnen.  

 

Het is onze bedoeling dat de gemeente geen risico’s loopt bij het verwerven en weer doorverkopen aan 

onze stichting. Daarom werken we graag mee aan elke juridische constructie die deze risico’s uitsluit.  

 

Dank voor uw aandacht. 

 

Jacqueline van de Sande 

Voorzitter Stichting Panopticon 


